
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 6. februar 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 378
I TRU alm. del, spm. 172, skriver ministeren, at "Den gældende Arriva-kon-
trakt er indgået efter et udbud, som ikke omfattede standsning i Laurbjerg, og
som heller ikke pålægger Arriva at standse ved nye stationer. Hvis Arriva skal
standse i Laurbjerg, skal der i givet fald indgås en tillægsaftale angående
standsning i Laurbjerg. Den nærmere fordeling af den økonomiske risiko be-
ror således på en forhandling med Arriva." På den baggrund bedes ministeren
kommentere artiklen ”Minister fik køreplan med Laurbjerg-tider” i Favrskov Av-
isen af 9. august 2011, hvor tidligere transportminister Hans Christian Schmidt
kunne konstatere, at "Arriva ikke vil kræve penge fra staten for at stoppe i
Laurbjerg" og herunder oplyse, om ministeren er bekendt med denne udmel-
ding fra Arriva.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Pihl Lorentzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Horn Langhoff
formand

1/1

Transportudvalget 2014-15
TRU Alm.del  Spørgsmål 378
Offentligt


